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Protokoll styrelsemöte nr 2 SSRK Norrbotten 2024-05-13 
 

Zoommöte kl 19.00. Närvarande: Anna Vikström, Frida Larsson, Veronica Holmqvist, Anneli Utter, Carina Kreku, Ann-

Kathriné Levin, Maria Lindfors, Linda Edeblom, Åsa Holm Rosén 

   

 

 
Mötets öppnande 

 
§8 Anmälan av övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 
  
§9 Godkännande av dagordningen  
 Dagordningen godkändes. 
 
§10   Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 
 Till justerare valdes Linda Edeblom. 
   
 
§11 Föregående protokoll avdelningen  
 Finns på hemsidan. 
 
 
§12 Inkomna skrivelser och remisser 
 Inga inkomna skrivelser eller remisser. 
  
 
§13 Utgående skrivelser och uppdrag 
 Inga utgående skrivelser eller remisser. 
  
 
§14 Rapport ordförande 

Ordförande Anna V ser behov av att det tillkommer en person till valberedningen, 
gärna från inlandet, då både Maria Sandlund och Stina Kero bägge finns vid kusten. 
Anna skriver till bägge sektionerna, Kiruna och Gällivare, för att höra sig för om de har 
förslag på kandidat. 

  
 
§15 Rapport vice ordförande 
 Inget att rapportera. 
 
 
§16 Rapport kassör 

Ekonomin är god och det har inkommit pengar för utställningen i Boden. Det har även 
börjat komma in pengar för WT - SommarApporten. Gällivare sektionens pengar har 
även tillfallit avdelningen.  

 
 
§17 Rapport sekreterare 
 Inget att rapportera. 
 
 
§18 Rapport viltspårssekreterare 
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Ordförande Anna har haft möte med viltspådomarna i Norrbotten. Hjördis Mämmi blir 
adjungerad ansvarig för viltspår. Hon samordnar frågor mellan domare och tar ansvar 
för SKK start. 

 
§19 Rapport jaktprovssekreterare spaniel 

De har haft kurs i huvudsak för spanielägare med Stina Höglander, åtta tillfällen via 
Studiefrämjandet. Faktura på lokalhyra kommer att tillkomma från Rögers.  
Nybörjarprov A och vattenprov sker i år. Dessvärre finns bara en spanieldomare norr 
om Gävle. 

 
§20 Rapport retrieverjakt 

I år blir det jaktprov i Kalix, Luleå och Kiruna och alla orter har tillsatta domare. Kopia 
på protokoll är beställt som backup om det blir problem med registrering i SKK start. 
Medlemslista i Norrbotten finns hos Anneli och Anna. WT - SommarApporten blir den 
15 juni och är ett samarbete mellan Luleå och Kalix sektionen, avdelningen, Golden- 
och Flatklubben.  Alla som är med och arrangerar kommer att ansvara för olika rutor. 
Mia-Fredrika F gör provupplägg. Det kommer även att finnas ”Blåbärsrutor” utan skott. 
Funktionärer kommer att behövas. Övriga rasers medverkan diskuterades. 

 
§21 Rapport tollarverksamhet 

Maria L ska ha en tolling aktivitetet, prova på jakt, över en helg.  Maria har haft möte 
med tollingansvariga i SSRK, samverkan behöver ske med främst Västerbotten. 

. 
  
§22 Rapport exteriöransvarig 

Utställningsansvarig Ewa W R medverkade ej vid mötet men Linda E och Veronica H 
berättade att det har bildats en utställningskommitté, de har inte haft något möte ännu. 
Mötet blir när Bodenutställningen är klar. Det ska ansökas om utställning för år 2026 
och tanken är två utställningar. 2025 är klar och det blir bara en utställning ligger nu i 
juni, men Ewa försöker flytta den till oktober. Förberedelse för utställningen hos SSRK 
i Boden pågår, Maggan Larsson är ansvarig. 171 är anmälda. Stora rosetter finns att 
köpa till självkostnadspris. Ewa har medverkat i funktionärsträff för SSRK, SSRK har 
nu tillgång till digitalt system för utställning. 

 
§23 Övriga frågor 

Från Lisbeth Alakangas har en punkt inkommit att fler visar intresse för Fbr 2024. 
Tanken är en kennelbeskrivning för kennel Toffedreams den 18 juni (de tilldelades 
inget tillfälle förra året). Testledare saknas dock. Fler kennlar har hört av sig om 
intresse för Fbr, men det är ont om testledare och funktionärer. Kennel Swidjans 
kommer ha kennelbeskrivning alternativt öppen beskrivning 25 juni. Mia-Fredrika kan 
utbilda fler testledare och funktionärer och så sker 6-7 juli. Skott behöver köpas till 
pistol. I juni behöver vi fatta beslut för nya beskrivningar som ska ske under juli och 
augusti. 

 
 
§24 Nästa möte  
 17 juni kl 19, digitalt. 
  
  
 

§25 Sammanfattning mötet 
 
§26 Mötets avslutande 

 

Om du har förhinder och inte kan närvara meddela det till: Anna Vikström:  
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Protokoll styrelsemöte nr 2 SSRK Norrbotten 2024-05-13 
 


Zoommöte kl 19.00. Närvarande: Anna Vikström, Frida Larsson, Veronica Holmqvist, Anneli Utter, Carina Kreku, Ann-


Kathriné Levin, Maria Lindfors, Linda Edeblom, Åsa Holm Rosén 


   


 


 
Mötets öppnande 


 
§8 Anmälan av övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 
  
§9 Godkännande av dagordningen  
 Dagordningen godkändes. 
 
§10   Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 
 Till justerare valdes Linda Edeblom. 
   
 
§11 Föregående protokoll avdelningen  
 Finns på hemsidan. 
 
 
§12 Inkomna skrivelser och remisser 
 Inga inkomna skrivelser eller remisser. 
  
 
§13 Utgående skrivelser och uppdrag 
 Inga utgående skrivelser eller remisser. 
  
 
§14 Rapport ordförande 


Ordförande Anna V ser behov av att det tillkommer en person till valberedningen, 
gärna från inlandet, då både Maria Sandlund och Stina Kero bägge finns vid kusten. 
Anna skriver till bägge sektionerna, Kiruna och Gällivare, för att höra sig för om de har 
förslag på kandidat. 


  
 
§15 Rapport vice ordförande 
 Inget att rapportera. 
 
 
§16 Rapport kassör 


Ekonomin är god och det har inkommit pengar för utställningen i Boden. Det har även 
börjat komma in pengar för WT - SommarApporten. Gällivare sektionens pengar har 
även tillfallit avdelningen.  


 
 
§17 Rapport sekreterare 
 Inget att rapportera. 
 
 
§18 Rapport viltspårssekreterare 







Ordförande Anna har haft möte med viltspådomarna i Norrbotten. Hjördis Mämmi blir 
adjungerad ansvarig för viltspår. Hon samordnar frågor mellan domare och tar ansvar 
för SKK start. 


 
§19 Rapport jaktprovssekreterare spaniel 


De har haft kurs i huvudsak för spanielägare med Stina Höglander, åtta tillfällen via 
Studiefrämjandet. Faktura på lokalhyra kommer att tillkomma från Rögers.  
Nybörjarprov A och vattenprov sker i år. Dessvärre finns bara en spanieldomare norr 
om Gävle. 


 
§20 Rapport retrieverjakt 


I år blir det jaktprov i Kalix, Luleå och Kiruna och alla orter har tillsatta domare. Kopia 
på protokoll är beställt som backup om det blir problem med registrering i SKK start. 
Medlemslista i Norrbotten finns hos Anneli och Anna. WT - SommarApporten blir den 
15 juni och är ett samarbete mellan Luleå och Kalix sektionen, avdelningen, Golden- 
och Flatklubben.  Alla som är med och arrangerar kommer att ansvara för olika rutor. 
Mia-Fredrika F gör provupplägg. Det kommer även att finnas ”Blåbärsrutor” utan skott. 
Funktionärer kommer att behövas. Övriga rasers medverkan diskuterades. 


 
§21 Rapport tollarverksamhet 


Maria L ska ha en tolling aktivitetet, prova på jakt, över en helg.  Maria har haft möte 
med tollingansvariga i SSRK, samverkan behöver ske med främst Västerbotten. 


. 
  
§22 Rapport exteriöransvarig 


Utställningsansvarig Ewa W R medverkade ej vid mötet men Linda E och Veronica H 
berättade att det har bildats en utställningskommitté, de har inte haft något möte ännu. 
Mötet blir när Bodenutställningen är klar. Det ska ansökas om utställning för år 2026 
och tanken är två utställningar. 2025 är klar och det blir bara en utställning ligger nu i 
juni, men Ewa försöker flytta den till oktober. Förberedelse för utställningen hos SSRK 
i Boden pågår, Maggan Larsson är ansvarig. 171 är anmälda. Stora rosetter finns att 
köpa till självkostnadspris. Ewa har medverkat i funktionärsträff för SSRK, SSRK har 
nu tillgång till digitalt system för utställning. 


 
§23 Övriga frågor 


Från Lisbeth Alakangas har en punkt inkommit att fler visar intresse för Fbr 2024. 
Tanken är en kennelbeskrivning för kennel Toffedreams den 18 juni (de tilldelades 
inget tillfälle förra året). Testledare saknas dock. Fler kennlar har hört av sig om 
intresse för Fbr, men det är ont om testledare och funktionärer. Kennel Swidjans 
kommer ha kennelbeskrivning alternativt öppen beskrivning 25 juni. Mia-Fredrika kan 
utbilda fler testledare och funktionärer och så sker 6-7 juli. Skott behöver köpas till 
pistol. I juni behöver vi fatta beslut för nya beskrivningar som ska ske under juli och 
augusti. 


 
 
§24 Nästa möte  
 17 juni kl 19, digitalt. 
  
  
 


§25 Sammanfattning mötet 
 
§26 Mötets avslutande 


 


Om du har förhinder och inte kan närvara meddela det till: Anna Vikström:  
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